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Pmtokoll flirt vid styrelsemöte for Haga-Brunnsvikens vänner 9/12-03

Närvarande: Lars Sundströrn, Ella ÖstrOff, Christian Laine, Johan Flacke, Margareta
Holmberg, Eva Lampel samt Marianne Lundberg

§1) Lars hiilsade alla välkomna och fiirklarade mötet öppnat.

§2) Dagordningen godkändes.

§3) Protokollct ffin 2/11 gicks igenom och lades sedan till handlingarna.

§4) Planiirenden, remisser:
Lars berättade att HBV skickat in ett yttrande över Nora länkens dragning till Stockholms
stadsbyggnadskontor. I yttrandet hiinvisas till Ereningens tidigare yttrande i fragan dår vi
önskar se en flirdjupad översiktsplan 6r området.

Christim nämnde att Djurgårdsfrrvahningen kommit med ett ftirslag till skötselplan ftir
NSP. Han har ett uppdrag ffin FFE att inkomma med ett rernissvar angående Inlturvåirdena
senast l5ll2. Beslöts att Christiarl bevakar FIBV:s intressen i remissvaret. Niimndes också att
FFE har ett föreningsmiite 27lL-04 om ftirslaget och FFE:s remissvar-

§5) Ekommisk redogörelse :

Eva redogiorde frr de senaste siftorna.

§6) Arbetet under det kommande året:
tlagadagen 13/6 är er av de stora aktiviteterna under det nya aret. Nästa möte disl«rteras
dagen mer ingående.

§7) Korunande programpunkter:
Ella hänvisade till det nya Hagabladet diir våreru programpunkter finns beskrivna. Årsnxitet
tillkommer samt eventuellt en programpunkt om en skötselplan fiir Tivoli. Beslöts att bjuda in
stadsbyggnadsborgarrådet Py Börjesson till årsmötet. Lars kollar med henne vilket datum i
maj som hon skulle kunna komma- Därefter bestiimmer vi arsmötesdatum.

8) Onmyckning av bmschyrerr
Torbjörn rämade att dst skulle kost* ca 10 000 lr att trycka 5000 nya broschyrer. För vmje
extra 1000 st ca 500 kr. Beslöts att Tor§örn kollar vem som hff CDROM-skivan med
broschyrtexten till ilästa gang vi träffas. Marianne kollar språk och innehiill i texten

§9) Me{lernsegisket:
Registret iir nu genomgånget och i ordning- Beslöts att }dargareta och Torbjörn kollar med
§ckaren om han kan trycka adresser direkt på kuverten

§10) Öwigp frågor:
Konstaterades att Bengt Edlunds bok $rart åir slut" Fragan iir vad vi ska kunna erbjuda
medlemmarna i ståIlet.

§11) Nästa möte beslöts till 312. Marianne kollar med Peter om vi kan vara på IH.

§12) Mötet avslutades.

L

L



Vid protokollet

ubruanru
Marianne Lundberg

justeras

L, ( t_
Lars Sundström

(_

\_

"ry


